

07.11.2024

**الموضوع/ الإفصاح عن جلسة المحكمة في الدعوى التي أقامتها شركة فولتامب العمانية للمحولات  
إحدى شركات فولتامب للطاقة ضد وكالة ضمان ائتمان الصادرات العمانية ش.م.ع.م كريدت عمان**

بتاريخ 04.11.2024 عقدت جلسة المحكمة في الدعوى ثلاثي المقامة من شركة فولتامب العمانية للمحولات ش.م.ع.م ضد وكالة ضمان ائتمان الصادرات العمانية ش.م.ع.م كريدت عمان ، حيث قدم محاموا الطرفان ملاحظتهما على تقرير الخبير المحاسبي الذي تم تعيينه من قبل المحكمة .

وقررت المحكمة إعادة المهمة إلى نفس الخبير للنظر في الاعتراضات.

وحددت الجلسة القادمة يوم 2024/11/25 لاستلام التقرير التكميلي .

هذا وسوف يتم الإفصاح لاحقا عن أي مستجدات أو تطورات في هذا الشأن .

**Subject: Disclosure of the court session in the lawsuit raised by Voltamp Transformers Oman Company, a subsidiary of Voltamp Energy company, against the Omani Export Credit Guarantee Agency of Oman SAOC (Credit Oman).**

On 04/11/2024, the court session was held in the three-party lawsuit filed by Voltamp Transformers Oman SAOC against the Omani Export Credit Guarantee Agency SAOC Credit Oman, where the lawyers for the two companies presented their observations on the accounting expert's report. Who was appointed by the court?

The court decided to return the task to the same expert to consider the objections.

The next session will set on 25/11/2024 to receive the supplementary report.

Any further updates or developments in this matter will be disclosed at a later time



عبدالله بن أحمد الزدجالي  
مدير عام شؤون الشركات